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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretaris van Economische
Zaken over de snelheid van
internetverbindingen. (Ingezonden
8 december 2009)

1
Herinnert u zich de schriftelijke
vragen van 9 oktober jl.?1

2
Wat is uw mening over het onderzoek
van TV Gelderland over haar eigen
onderzoek naar de werkelijke
snelheid van internetproviders?2

3
Wat is uw mening over het onderzoek
van Telecompaper dat uitwijst dat
60% van de geadverteerde snelheid
van Nederlandse Internet Service
Providers niet wordt gehaald?

4
Deelt u de mening dat dergelijke
berichten de goede naam van onze
internetinfrastructuur aantast?

5
Bent u bereid eigen onderzoek te
doen naar de snelheden van
internetproviders? Zo nee, waarom
niet?

6
Wat is uw mening over het
garanderen van
minimumpercentages van
bijvoorbeeld 70% van de
geadverteerde snelheden, zoals in
andere Europese landen bij wet

wordt bepaald? Bent u bereid
dergelijke wetgeving te onderzoeken?

7
Wat gaat u doen om ervoor te zorgen
dat de Nederlandse consument ook
daadwerkelijk de snelheid krijgt die is
beloofd?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 526.
2 Telecompaper, 2 december 2009: «Dutch
broadband delivers 60% of average speed
offered»
http://www.telecompaper.com/news/
article.aspx?cid=706404
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